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 Bestuursamenstelling:

Voorzitter: Jan Booij 332126  jansijbrand@

gmail.com

Secretaris: Ashok So-

mai

332174   

Penningmeester: Tijn Bouw 331441 o.a. tuinadministra-

tie

 

Alg. bestuurslid: Christoffel 

Aarsen

331530 tuinkeuring  

Alg. bestuurslid: Wim Groot 

Lipman

332362 Gewasbescherming /

bestrijding

Alg. bestuurslid: Arend Mul-

der 

332381 tuinuitgifte  

Volkstuinvereniging Biddinghuizen

Secretariaat: A. Somai, Uitloper 46, 8256CD Biddinghuizen Ingeschre-

ven bij de KvK in Lelystad onder nummer 40059843

Contributie: € 6 per jaar

Huur: € 11,50 per are (100 m2)per jaar

Rekeningnummer 348124570 t.n.v. M. Bouw



2

Beste leden,

Hier is alweer de uitnodiging voor de jaarvergadering op 29 november a.s. 

Even terugblikkend merk ik op dat dit verenigingsjaar wat meer heeft gebracht 

dan de voorgaande jaren. Dit geldt voor het wisselvallige weer als ook voor 

het reilen en zeilen rond de tuin.

Het is toch bijzonder geweest dat we zo vroeg in het jaar zoveel warmte heb-

ben gehad, en daarmee samenhangend, de droogte. Het heeft ook zijn weerslag 

gehad in de opbrengsten, later in het jaar. Daarna hebben we in Flevoland en 

vooral ook onze omgeving vaak in de baan van de buien gelegen, sterker nog, 

in de omgeving van Utrecht en Flevoland zijn aardig wat buien ontstaan. Dit 

was mooi te volgen op Buienradar.nl. 

Het woningbouwproject De Graafschap lijkt niet echt uit de startblokken te ko-

men. Volgens een planning van een aantal jaren geleden had het volkstuinen-

complex al verplaatst moeten zijn, maar zoals een ieder heeft gemerkt, er 

wordt nog geen huis gebouwd. We hebben inmiddels wel een mooie weg voor 

de deur, of liever gezegd, voor de tuin en als alles volgens afspraak gaat, komt 

daar ook nog eens een mooi pad bij. Het is wel vervelend voor de bezitters van 

de tuinen langs de sloot dat deze tuinen “opgeofferd” moesten worden. Geluk-

kig is goed meegewerkt om dit voor elkaar te krijgen. Het was wat korte ter-

mijn-werk, maar met de getoonde bereidheid is straks ook deze hobbel geno-

men. Het was dan ook heel prettig dat er op zaterdagmorgen 22 oktober zoveel 

mensen zijn komen helpen de tuinen voor het nieuwe pad te schonen.

Het bestuur heeft het afgelopen seizoen de handen vol gehad aan het opruimen 

van allerlei opstallen en andere zaken. Het voordeel is dat veel verwaarloosd 

spul verdwenen is. Het nadeel was dat dit – zoals gezegd – veel tijd en moeite 

heeft gekost. Zo hebben we veel afval via de privé afvalcontainers moeten 

afgevoeren. Via de gemeente zijn we veel glas kwijt geraakt; platglas van 

verlaten tuinen. In een aantal gevallen was er sprake van overmacht, dat tuinen 

niet waren ontruimd, maar in een enkel geval hadden mensen er geen moeite 

mee zomaar te vertrekken zonder de boel op te ruimen. Als vereniging kunnen 

we er geen deurwaarder achteraan sturen. 

Dit is de reden waarom we bij willen houden wie wat heeft en/ of bouwt. We 

willen als bestuur weer wat grip krijgen op alle bouwwerken. Het zijn daar-

naast gewoon ook omgangsvormen om even het bestuur te vragen of een 

bouwwerk geoorloofd is en of het op de goede plek staat, maar hierover is al 

eens eerder wat geschreven in ons krantje.
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Nu ik het toch over 

spullen en bouwwerken 

heb nog even het 

volgende onder de 

aandacht gebracht. Als 

een huurder een tuin 

opzegt, dan is het 

uitgangspunt dat alles 

opgeruimd moet 

worden. Alleen in 

overleg met het bestuur 

kan bekeken worden 

wat achter mag blijven, 

dan wel of meer tijd 

gegund kan worden iets 

op te ruimen. Is de tuin 

verlaten, dan kan er 

geen aanspraak meer 

gemaakt worden op wat 

is achtergebleven. Wordt 

een tuin gehuurd met 

alles wat er opstaat dan 

is de nieuwe huurder 

verantwoordelijk voor 

alles. Logisch toch?

Helaas kan ik hier nog 

meedelen dat ons 

complex eind oktober 

bezocht is door het 

dievengilde. 

Waarschijnlijk zijn ze bij hun klus gestoord (misschien zijn ze het zelf ook) 

want de spullen stonden nog in de tassen. Het waren twee lichtblauwe Ikea 

tassen en een soort weekendtas. Weet u iets of hebt u iets gezien, zeg het ons.

Nu we via de weg zo makkelijk bereikbaar zijn toch weer de oproep “let op 

elkaar en op verdachte zaken.

Tot op de vergadering. Jan Booij
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Geachte leden,

Hierbij nodigen wij u uit voor het bijwonen van onze jaarlijkse algemene le-

denvergadering op dinsdag 29 november 2011 in “De Voorhof” aanvang 20.00 

uur.

 AGENDA  

1. Opening  

2. Mededelingen  

3. Notulen  november 2010 (blz. 5) 

4. Ingekomen en uitgaande post  

5. Jaarverslagen en financiële zaken 

5.1  Verslag van de secretaris (blz. 9)

5.2  Verslag van de penningmeester (blz. 11-12)

5.3  Vaststelling begroting

5.4  Vaststelling tuinhuur 

5.5  Kascontrolecommissie (J. Geluk, Jochemsen en als reserve 

Leendertse)

5.6  Benoeming nieuwe kascontrolecommissie

5.7  Tuinkeuringscommissie (blz 13)

6. Bestuursverkiezing 

Aftredend zijn de heren Ashok Somai, secretaris, Wim J. Groot 

Lipman en Arend Mulder, beiden algemeen bestuurslid. Alleen 

herkiesbaar zijn Ashok en Arend.

Indien de leden één of meer tegen kandidaten wensen voor te dragen, 

dan kunnen zij dit schriftelijk, met de handtekeningen van ten minste 

10 leden tot 1 uur voor de aanvang van de vergadering zich aanmelden 

bij de secretaris of een ander bestuurslid. 

7. Beleid t.a.v. verhuur van tuinen  

8. Rondvraag  

9. Pauze  

10. IVN 

11. Sluiting 
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3 Verslag van de algemene ledenvergadering van 30 november 2010.

 

Afwezig met kennisgeving : Dhrn. Jochemsen, Spaget, van Geer, Kabbedijke 

en Verschure.

 

De voorzitter heet een ieder welkom.

 

Mededelingen;
In het kader van Nederland schoon is ook dit voorjaar de bosstrook door een 

aantal vrijwilligers schoongemaakt. Daarvoor hartelijk dank.

 

Vandalisme – Er was schade aangebracht bij diverse leden door vandalen op 

de tuin.

Deze zijn door de politie opgespoord en via bureau Halt hebben zij een dagje 

geholpen op het complex als taakstraf.

 

Open dag – Geen belangstelling. Komt misschien door de warme dag. Nog 1 

keer proberen en als er geen belangstelling voor is stoppen.

 

De notulen van 2009 worden goedgekeurd.

 

Ingekomen:

Brief aanvraag basissubsidie afgewezen. 

Bureau Halt heeft 3 jongeren door gekregen van de politie om hun taakstraf te 

doen bij de VTV. 

Periodieke stookvergunning gekregen voor het branden van snoeihout.

Brief KvK – contributie.

 

Jaarverslagen en financiële zaken:

-Verslag van secretaris – wordt goedgekeurd.

 

-Verslag van penningmeester – wordt goedgekeurd. 

Op vraag of de VTV WA is verzekerd wordt met ja geantwoord. Bestuursleden 

zijn verzekerd.

 

-Vaststelling begroting – De begroting wordt goedgekeurd.

Geen verhoging contributie of tuinhuur.

 

-Kascontrolecommissie – De heren Geluk en Kabbedijke hebben op 17 
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november 2010 de stukken bekeken en alles in orde bevonden. Aan het 

bestuur wordt decharge verleend.

De kascommissie en de penningmeester worden bedankt voor hun werkzaam-

heden.

Nieuwe kascontrolecommissie - J. Geluk, J.Jochemsen en als reserve H. 

Leendertse.

 

-Tuinkeuringscommissie:

Afgelopen seizoen kwam het vaak voor dat veel naamborden ontbraken. Di-

verse waarschuwingen hielpen ook niet. Dit is om moedeloos van te worden. 

De vergadering stelt voor om strakker en strenger te worden. De Tuinkeurings-

commissie weet niet of dit helpt, want men is wat halsstarrig in het naleven 

van dit soort regels. Laten we ons gewoon aan de regels te houden. 

Phytophthora - Niet alleen naar de aardappelen kijken maar de tomaten zijn er 

net zo gevoelig voor.

Let op – Geen overdosis gebruiken van bestrijdingsmiddelen, plant moet het 

ook kunnen opnemen anders blijft deze ook klein. Ook dank aan de leden van 

de Tuinkeuringscommissie.

 

Ook dit jaar is weer aandacht besteed aan de beste tuin;

1e is geëindigd de heer Everts

2e de heer Wijma

3e de heer Leendertse

Alle drie heren krijgen een cadeaubon uitgereikt, aangeboden door de firma 

Gardenbroek; waarvoor onze hartelijke dank.

 

Asbest onderzoek:

Het is gebruikelijk bij het bouwen van een nieuwe wijk dat standaard  altijd 

een asbestonderzoek wordt gedaan van de bodem waarop gebouwd zal wor-

den. Ook wordt er een beroep gedaan op de leden om goed naar hun eigen stuk 

te kijken en waar asbest resten zijn deze te verwijderen. 

Er wordt aandacht gevraagd voor het stuk grasland naast het complex. Hier 

staat veel onkruid en distels in bloei. Straks waait een deel naar het complex. 

Bestuur zal dit doorgeven aan de gemeente.

Bestuursverkiezing:

De heer J. Booij wordt bij acclamatie herkozen als voorzitter en de heer J. Pel-
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le is niet herkiesbaar en wordt ook niet benoemd maar zal nog wel wat hand en 

span diensten verrichten tot zijn voorgenomen verhuizing.

 

Beleid t.a.v. verhuur van tuinen:

Bestuur heeft gekozen bij verhuur van tuinen voortaan alle afspraken die ge-

maakt worden met de huurder op schrift vast te leggen om achteraf problemen 

te voorkomen. Opleggen van een borgsom wordt lastig. Dat moet dan bij 

iedereen gaan gebeuren ook bij de oude leden. Geen haalbare kaart.

 

Rondvraag:

Vraag (per brief) van Jochemsen over het gebruikelijk van Digestaat op het 

complex. Digestaat is een restproduct van een vergistinginstallatie en bevat 

gemakkelijk toegankelijke meststoffen en spoorelementen. Mag gebruikt 

worden. Kosten zijn voor eigen rekening. Als vereniging kunnen wij die 

kosten niet opbrengen.

 

“Clippers:”

Gaat het door en wat gebeurt ermee? Twee van de vier deelnemers aan dit 
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project zijn nog over. 1e jaar was op experimentele basis. 2e jaar zijn de kosten 

voor eigen rekening. Zij kunnen wel een aanspraak maken op het toegankelijk-

heidsfonds van de gemeente. Komend jaar is er ruimte voor 2 nieuwe 

deelnemers.

Voorste tuinen: Er is nog geen duidelijkheid wat hiermee gaat gebeuren.

Pauze

Na de pauze wordt een demonstratie gegeven van de EHBO over het gebruik 

van een AED apparaat door mevrouw van Loveren.

AED is een reanimatieapparaat dat bij personen met een hartaanval hulp kan 

bieden bij het reanimeren. Voorzitter dankt mevrouw van Loveren en geeft een 

bon cadeau.

De voorzitter dankt een ieder en wenst wel thuis.
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5.1 Verslag van secretaris seizoen 2010/2011 

Het bestuur is een paar keer bij elkaar geweest. Hierbij zijn de lopende zaken 

besproken. Daarnaast is er regelmatig mondeling of telefonisch contact ge-

weest met zowel DB-leden als AB-leden. Ook hebben een paar bestuursleden 

intensief contact gehad met de gemeente inzake uitbreiding van De Graafschap 

en de consequenties voor de vereniging. 

Deze vergaderingen zijn bij de bestuursleden thuis.

Diefstal, vernielingen.

In het voorjaar zijn er helaas weer wat vernielingen gepleegd op het complex. 

Er is ook melding gemaakt van diefstal van aardbeien, kolen en dergelijke. Van 

diefstal en vernielingen vragen wij de leden om altijd aangifte te doen bij de 

politie. Vriendelijk verzoek aan de leden om de boel een beetje in de gaten te 

houden. 

Helaas is in de laatste week van oktober ook op verschillende plaatsen inge-

broken. 

U mag gerust mensen aanspreken van wie u denkt dat zij niet op het com-

plex horen.

Bosrand.

Ook dit jaar hebben wij in het kader van Nederland schoon de bosrand opge-

ruimd en de rotzooi is door de gemeente netjes afgevoerd.

Plantjesdepot.

Met een koude start in het vroege voorjaar en direct gevolgd door droogte, en 

of dat alles nog niet genoeg was, een hele natte periode, is de plantjesruil dit 

jaar een beetje in het water gevallen. Wel hebben een paar leden treeën vol met 

rodekool-, spruitkool- en wittekool plantjes  aangebracht, over gehouden van 

de plantjes verkoop van de Voorhofdagen. Dit heeft gretig aftrek gevonden.

Landbouwplastic

Dit voldoet aan de verwachting. Onkruid hieronder is verbrand en het blijft 

schoon. Komend seizoen willen we hier dus mee door gaan.

Tot slot.

Langs deze weg wil het bestuur een ieder dank zeggen voor zijn of haar mede-

werking in welke vorm dan ook verleend aan de vereniging. 

Secretaris. Ashok Somai
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5.2- 5.3 Financieel Verslag en Begroting 

Inkomsten
Begroting 

2011 €

Werkelijk

(€)

Begroting 2012 

(€)

Saldo 146,98               146,48               181,37

Huuropbrengst tuinen 3900,00           3.990,66            4.000,00 

Contributie 750,00              750,00               750,00 

Infoblad 175,00              187,50               175,00 

Overboekingen           1.700,00  

Diversen  
                     

-   

                      

-   

   

Totaal    4.971,98          6.774,64            5.106,37 

Uitgaven
Begroting 

2011 (€)

Werkelijk

(€)

Begroting 

2012 (€)

Vergaderkosten   50,00    40,00 50,00

Onk.Jaarvergadering   175,00   145,40   175,00 

Huur Gem.Dronten   3.950,00          3.995,00 4100,00

bestuurskosten   100,00   -   50,00

Infoblad   240,00 251,26 175,00

Kamer v koophandel   27,00 26,64 27,00

Biddinghuizen 

aktueel
  25,00   25,00    25,00 

Bankkosten 100,00 110,18   110,00 

Verzekeringen 215,00   215,53   215,00 

Overboekingen  1700  

Diversen 50,00   84,26   50,00 

Saldo      39,98    181,37    129,37 

Totaal   4.971,98   6.774,64   5.106,37 
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OVERZICHT INTERNET 

SPAARREKENING

Ontvangsten

Saldo 1 nov 2010 3738,83

Rente 81,05

van Betaalrekening 1700

Totaal 5519,88

Uitgaven

naar betaalrekening 1700,00

Saldo 1 nov 2011 3819,88

 

Totaal 5519,88

 BALANS 

Bezittingen 31-okt-11 31-okt-10

Maaimachine 1,00 1,00

Rugspuit 1,00 1,00

Kruiwagen 1,00 1,00

Schuurtje 1,00 1,00

Kas\Bank 4001,25 3899,39

Totaal 4005,25 3903,39

  

  

Schulden   

Huur gem.Dronten   

Infoblad (nog te betalen)   

Totaal vermogen 4005,25 3903,39
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5.7 Verslag van de Keuringscommissie

Er is dit jaar 5 maal een keuring gehouden. Daaruit kwam wel naar voren dat 

de tuinen dit jaar veel vuiler waren dan andere jaren. Bij de eerste keuring 

waren er 12 tuinen vuil of hadden geen naambord. Bij de 2de keuring was dat 

veel beter, waarschijnlijk ook geholpen door de droogte. Er waren toen wel 3 

tuinen waar nog niets aan gedaan was. Die zijn in overleg door de vereniging 

doodgespoten Twee leden daarvan zijn ook niet meer op de tuin geweest. Bij 

de derde keuring waren er, door de vele regens en waarschijnlijk de vakanties, 

weer 13 vuile tuinen waarvan drie geen naambordje. Bij de 4de keer waren er 

8 vuile tuinen waarvan 6 de steekbreedte vuil en 2 met aardappelziekte. De 

5de keer alleen gekeken bij die leden die op de lijst stonden voor de mooiste 

tuin of die ook nog mooi waren. Daaruit zijn weer drie leden naar voren 

gekomen die in aanmerking komen voor de mooiste tuin zo over het hele jaar 

genomen. We hopen dat we het met het weer de volgende jaren wat beter 

treffen, zodat de tuinen makkelijker schoon te houden zijn.

Jan Pelle en Stoffel Aarsen

Voor de liefhebber:

Knol van karmozijnbes en bollen van de camassia bij Jan Booij
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Dit artikel is zonder plaatjes in de Biddinghuizen Actueel terecht gekomen, 

daarom nu compleet

Tropische sferen in Biddinghuizen?

Vreemde zaken waargenomen op het volkstuinencomplex. 

Is dit een mijn of een handgranaat? Extremisme onder de tuinders? Niks van 

dat alles. Het is gewoon een groente dan 

wel vrucht. En die drie lampionnen op de 

andere foto. Dat zijn exemplaren uit de 

kalebassenfamilie. Als ze rijp zijn en je 

maakt ze leeg en je laat daarna het 

omhulsel (schil) drogen, dan heb je leuke 

vogelhuisjes.

Dit is dus allemaal mogelijk op een 

volkstuin. Er is natuurlijk nog veel meer 

mogelijk. Naast deze exotische gevallen, 

kun je groenten, fruit, kleinfruit, zoals 

bessen, maar ook bloemen, pompoenen en kalebassen en noem maar op, telen 

dan wel kweken. Nu het 

tuinseizoen bijna voorbij is, 

wordt het al weer tijd om plan-

nen te maken. Kortom, mag je in 

de tuin bij je thuis niet wat 

experimenteren met groente, 

fruit en bloemen, aarzel dan niet 

om een stukje grond te huren bij 

de Volkstuinvereniging. Het kost 

best veel tijd en moeite, maar 

het levert meer op dan het kost. 

Wat voor sommigen van belang 

is, de volkstuinen worden steeds beter bereikbaar. Hierdoor is het mogelijk ook 

met een scootmobiel op de tuin te komen.

Ga eens kijken bij de heer Talhi.

De naam van de stekelige vrucht is kiwano 
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